
PROTOKOLL vid sammanträde
i Djurgårdens IF:s överstyrelse 
på Stadion den 1/11/54 
kl. 18.00 - kl. 23.00

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Norén, 
Eckerbrant, Liliequist.

Förhindrade: Nordlund, E. Karlsson.

§ 1.
Ordföranden förklarade sammanträdet Öppnat.

§ 2.
Föredrogs meddelande från Svenska Handbollförbundet, att 

DIF:s handbollssektion resterade för årsavgift till förbundet 
och i följd därav inte kunde påräkna att ihågkommas med viss 
materialtilldelning. Eftersom meddelandet utgått till andra klub
bar /huvudsakligen smärre sådana/, vilka också resterade med års
avgiften, och Djurgårdens bristande betalning därmed fått en inte 
önskvärd spridning i olika kretsar.

Beslöts att ge handbollssektionens styrelse en erinran om 
det olämpliga i att på detta sätt ge dåligt rykte åt föreningens 
namn samt att anmoda sektionen att omgående betala årsavgiften.

§ 3.
Från AB Soliditet förelåg en skrivelse av den 28/10/54 med 

krav på kr. 8.040 jämte ränta 6 % från den 26/7/51, vilken fordran 
firman erhållit i uppdrag att indriva för räkning J. Lindbergs 
Ingenjörsbyrå i Göteborg.

Då överstyrelsen tidigare hänskjutit handhavandet av detta 
ärende till vice ordföranden Nordlund och under medverkan av 
A. Grunander, konstaterade sammanträdet, att detta uppdrag ej 
skötts med nödig skyndsamhet, eftersom ingenjörsbyrån nu ansett 
sig tvingad vidtaga aviserad åtgärd. Efter diskussion beslöts 
att för Nordlund och Grunander ytterligare poängtera uppdragets 
betydelse och anmoda dem att till senast den 8/11 d.å. ingå i 
svaromål. I motsatt fall skulle uppdraget transporteras på lämp
lig advokat.

§ 4.
Föredrogs protokoll från den 18/10/54. I fråga om § 2 dis

kuterades om det principiellt kunde anses höra till kutym att 
vid. voteringar inom styrelsen taga till protokollet hur varje en
skild styrelseledamot lagt sin röst. Något beslut att i fortsätt
ningen utelämna denna uppgift fattades dock inte, även om en 
övervägande åsikt för att voteringsformen inte skulle proto
kollföras kunde konstateras. I fråga om § 2 beslöts att namn
uppgifterna skulle utgå.

På Noréns ifrågasättande i anslutning till § 6 om skid
tävlingarna den 6-9 jan. 1955 kunde benämnas en ”gemensamhets
tävling" med Svenska Skidförbundet beslöts att uppfatta täv
lingen som Djurgårdens IF: s och att därför ändra gemensamhets
tävling till enbart tävling.

Härefter godkändes protokollet och justerades av ord
föranden.

§ 5.
Till sammanträdet infann sig skidsektionens sekr. E. Nir

ling med framställning om att erhålla sanktion och ekonomiska 
medel för utfyllande av svackan i övergången mellan planet och 
underbacken i Hammarbybacken. Arbetet ansågs av Nirling behöva 
utföras med grävskopa, medan Rinman med praktisk erfarenhet från 
ungefär motsvarande arbete på egna marker förklarade arbetets 
utförande möjligt enbart med skottkärra. Ordföranden framhöll, 
att ytterligare ekonomisk insats knappast kunde påräknas för 
arbeten i skidbacken innevarande säsong. Beslöts att ordföranden 
jämte Nirling och L. Höglund den 4/11/54 kl. 9.00 skulle vid be-
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sök på platsen orientera sig om behovet av det önskade arbetet 
och därefter återkomma med rapport till styrelsen.

§ 6.
Nirling rekommenderade att hos Sthlms stads idrottsstyrelse 

söka anslag för belysning i Bamsekollen och att samtidigt efter
höra möjligheterna att fa disponera någon slags värmestuga. Upp
drogs åt sekreteraren tillskriva idrottsstyrelsen i ärendet.

§ 7.
Framlades av Sigge Bergh och Lennart Höglund förslag till res

taurering av en villa i Upplands-Väsby, varvid 4 lägenheter kunde 
beräknas bli disponibla för DIF:s del, Minimikostnaden uppgavs 
av Högberg till kr. 50.000 med framhållande av att "standarden 
också blir därefter". Sammanlagt skulle en rumsyta på 160 kvm. 
kunna fås ut och denna i sin tur uppdelas på 2 1-rums- och 2 
2-rumslägenheter. Diskussionen i styrelsen gav vid handen, att 
iordningställandet av lägenheterna näppeligen kunde hållas inom 
ramen av kr. 50.000. Då projektet även i övrigt innehöll en del 
oklara sidor, uppdrogs åt förslagsställarna att återkomma med 
närmare och fastare besked.

§ 8.
Ett förslag om penningplacering i ett tomtområde vid Tapp

ström framlades likaledes av Bergh och Höglund. Då av "offerten" 
framgick att området var belastat med servitut för ett tegelbruk 
att intill år 1960 disponera områdets lera och då markbeskaffen
heten i sin helhet kunde misstänkas vara mindre förstklassig, 
beslöts att de bägge förslagsställarna tillsammans med Norén 
som ÖS-representant skulle på ort och ställe övertyga sig om 
jordförhållandena. Ytterligare utredning om förslagets ekonomiska 
sidor skulle också företas och föreläggas styrelsen.

§ 9.
För lämplig gåva från DIF till IFK Göteborg i samband med dess 

50-årsjubileum den 20/11/54 uppdrogs åt Rinman att underhandla 
med fotbollssektionens sekr.

§ 10.
På framställning av Eckerbrant beslöts utgiva en förteckning 

över styrelseledamöter i ÖS och sektionerna inom DIF med angivande 
även av adresser till olika klubblokaler, postgironummer etc. 
Förteckningen skall utarbetas av Liliequist och tryckas i 200 ex.

§ 11.
Redogjorde Norén för den resa som han i sällskap med dels sek

reteraren dels fotbollstruppen företagit till Kalmar och den all
svenska matchen den 24/10/54. Av rapporten framgick att såväl 
själva resan som dess idrottsliga inslag utfallit till största 
belåtenhet.

§ 12.
Föredrogs från fotbollssektionen senast erhållna styrelsepro

tokoll, vilket föranledde Dunér till följande upplysningar:
a) i fråga om Frank Soos engagemang hos Svenska Fotboll

förbundet; en undersökning hade visat att sektionens vice ordf.
3. Sandberg närmast var den som arbetat för Soo's provtjänst
göring som rikstränare. Soo hade själv varit mindre entusiastisk 
för dylik dubbeltjänst. Frågan om han till nästa säsong skulle 
"uthyras" för motsvarande uppgift hos Sv. F.F. skall behandlas 
av ÖS, fotbollssektionens styrelse och Soo vid gemensamt möte.

För Soo's hösttjänstgöring som rikstränare av Sv. F.F. fast
ställd ersättning med kr. 2.000:- skall helt tillfalla tränaren. 
Den del av arvodet, som föreningen kunde göra anspråk på, ansågs 
böra som kompensation för "lidna obehag" tillgodogöras Soo.

b) i fråga om gåva till Svenska Fotbollförbundet vid 
dess 50-ursjubileum; de allsvenska serieföreningarna hade träffat
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överenskommelse om gemensam gåva, men därvid hade ansetts väl 
motiverat att Djurgarden och AIK såsom hyresgäster på Fotboll
stadion även uppvaktade med individuell mindre gåva. Den be
ställning av "Bågspännaren”, som enligt ovanstående protokoll 
till en kostnad av kr. 2.000:- gjorts såsom gåva till förbundet, 
var riktig så till vida att beställning skett. Däremot avsåg 
DIF att uppvakta med annan gåva, en större Djurgårdssköld, som 
nu var under arbete. I den mån föreningen ej ansåg sig för något 
kommande behov ha användning för den beställda ”Bågspännaren” 
förklarade Dunér sig beredd att för egen del stå för beställ
ningen.

§ 13.
Meddelade Rinman, att det arbete som kanslisten Othberg ut

fört för fotbollssektionens del numera kunde betraktas som avslut
at i och med att sektionen på annat sätt löst behovet av extra
hjälp. Då sektionens hälftendel i kanslistens lön därmed bort
faller, beslöts att Othberg fr.o.m. den 1/10/54 i lön erhåller 
kr. l50:- pr mån.

§ 14.
Sammanträdet avslutades av ordföranden.


